



بيان صحفي
PRESS RELEASE

Date: 15/12/2010

التاريخ: 2010/12/15

Central Bank of the UAE announced that a meeting with the CEOs of the Banks was held today at the Central Bank premises in Abu Dhabi chaired by H.E. The Governor, within the framework of the Quarterly Consultative Meetings.

أعلن المصرف المركزي انه عقد اليوم إجتماعاً مع مدراء البنوك برئاسة معالي المحافظ بمقر المصرف المركزي في مدينة أبوظبي ، وذلك ضمن إطار الاجتماعات التشاورية الربعية.

The meeting discussed a number of issues relating to the UAE banking sector particularly the Credit Information Law and the proposed Credit Information Company.

و تم في هذا الاجتماع مناقشة عدد من المواضيع ذات العلاقة بالقطاع المصرفي من أهمها قانون المعلومات الائتمانية وشركة المعلومات الائتمانية المزمع إنشاؤها.

In accordance with the Banks' wishes a follow-up committee consisting of all banks, as well as an integral steering committee, were formed to discuss the requirements for establishing the Credit Information Company and the role required of the banks.

وقد تقرر بناءً على رغبة البنوك تشكيل لجنة متابعة تضم ممثلين من كافة البنوك وكذلك لجنة فنية منبثقة عنها لمناقشة متطلبات تأسيس شركة معلومات الائتمان والدور الذي سيكون مطلوباً من البنوك.